
بررسی لایحه برنامه هفتم توسعه
در شورای نگهبان به پایان رسید

به گزارش صدای تجارت، هادی طحان نظیف سخنگوی شورای نگهبان در
حساب کاربری خود در شبکه اجتماعی ایکس نوشت:

«پس از برگزاری ۵۴ جلسه فشرده و پیاپی و بعضاً در سه نوبت صبح،
ظهر و شب، بررسی لایحه برنامه هفتم پیشرفت جمهوری اسلامی ایران در
شورای نگهبان به پایان رسید. انشاءالله فردا ضمن پاسخ به سؤالات
خبرنگاران، گزارشی از نتیجه بررسیها را به استحضار مردم عزیز

خواهم رساند.»

https://sedaayetejaarat.ir/%d8%a8%d8%b1%d8%b1%d8%b3%db%8c-%d9%84%d8%a7%db%8c%d8%ad%d9%87-%d8%a8%d8%b1%d9%86%d8%a7%d9%85%d9%87-%d9%87%d9%81%d8%aa%d9%85-%d8%aa%d9%88%d8%b3%d8%b9%d9%87-%d8%af%d8%b1-%d8%b4%d9%88%d8%b1%d8%a7%db%8c/
https://sedaayetejaarat.ir/%d8%a8%d8%b1%d8%b1%d8%b3%db%8c-%d9%84%d8%a7%db%8c%d8%ad%d9%87-%d8%a8%d8%b1%d9%86%d8%a7%d9%85%d9%87-%d9%87%d9%81%d8%aa%d9%85-%d8%aa%d9%88%d8%b3%d8%b9%d9%87-%d8%af%d8%b1-%d8%b4%d9%88%d8%b1%d8%a7%db%8c/

